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1. Meddelelser fra formanden 

l.A_____Onsved Renseanlæg.

A. Ombygning,
Som meddelt, ved sidste udvalgsmøde 
(24.01.2001), har der været en kraftig overskri
delse af kvælstof og ammonium i forhold til den 
tilladte mængde.
Vi har haft kontakt med vores rådgiver Hedesel
skabet, men hverken de eller vi kan finde årsagen 
til den kraftige overskridelse.
Vi tror, det er septiktankene, der er med til at 
skabe problemerne. Men det kan også være en 
slamsuger, der har tømt et læs spildevand i vort 
kloaksystem.
Vi vil snarest orientere beboerne om anlæggets 
drift, og ved samme lejlighed vil vi anmode dem 
om at tænke på, hvad de kommer i kloaksyste
met, samt holde øje med om der er andre, som 
ulovligt tømmer en slamsuger i vores kloak. 
Fåborg Værft har den 13. februar 2001 foretaget 
et serviceeftersyn på anlægget. Der var ingen 
bemærkninger.

Anlægget kører nu (den 21.02.2001) perfekt.

B. Retssag mod Miljøplan.
Den 15.01.2001:
Vores advokat Torben Steffensen (TS) har skrift
lig oplyst Miljøplans advokat, at Skibby kommu
ne foreslår, at partnerne indgår et forlig.
TS's foreslår, at Miljøplan betaler kr. 160.000,- til 
Skibby Kommune til dækning af udgifterne til 
skønsmandens rapport, og at hver part betaler 
alle øvrige omkostninger 
Den 09.02.2001.
Vores advokat TS har fået udsat retssagen mod 
Miljøplan til den 6. marts 2001, idet der pågår 
forligsforhandlinger.
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Den 19.02.2001.
TS oplyser pr. fax, at han har haft kontakt med 
Miljøplans advokat, som oplyser, at den eneste 
forligsmæssige løsning er, at Skibby kommune 
hæver sagen mod Miljøplan, og at hver part bæ
rer egne omkostninger.

TS anmoder Skibby kommune oplyse, om dette 
udspil fra Miljøplans advokat kan accepteres.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 28. februar 2001. at lade sagen falde.
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2. Efterretningssager 

Ingen.
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Sager til behandling

3. Affald fra erhvervsvirksomheder.

J.nr. 07.01.00P21/AKH 

Afgøres af udvalget

Byrådet har tidligere besluttet, at virksomheder, 
der benytter Genbrugspladsen, skal betale 2000 
kr. pr. år samt 200 kr. pr. besøg.
Virksomheder, der har så store affaldsmængder, 
at de får afhentet affald på adressen, skal ikke 
betale den faste afgift, og kan omvendt ikke be
nytte Genbrugspladsen.
Ordningen skal give et provenu på 300.000 kr./år, 
der indgår i finansieringen af driften af Gen
brugspladsen. Alle beløb niveau 2000/2001. 
Forvaltningen har anmodet VEGA om et forslag 
til praktisk tilrettelægning af en sådan ordning 
samt til et regulativ herfor.
En repræsentant for VEGA vil på mødet gennem
gå forslaget som udgangspunkt for en drøftelse af 
de foreliggende muligheder.

Bilag:pkt3-notat fra Vega.doc

Miljø- og teknikudvalaet besluttede nå møde 
den 28. februar 2001 at VEGA foretager bereg
ninger samt udarbejder forslag til kortsystem, 
hvorefter sagen genoptages.
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4. Opførelse af overdækning ved Genbrugsbutik
ken

J.nr. 07.01.00/JOH/BB 

Afgøres af udvalget

I forbindelse med budgetlægningen for år 2001 
fremsendte Genbrugscentralen et anlægsønske 
om opførelse af en overdækning/tilbygning ved 
Genbrugsbutikken til ca. 50,000 kr. excl. moms. 
Begrundelsen var bl.a., at der bliver stillet større 
og større krav til at affaldet skal sorteres i flere 
og flere kategorier samt at en del af dette affald 
skal kunne opbevares indendørs for at kunne 
bortskaffes på reglementeret vis eller kunne vide- 
resælges. Dette betyder bl.a., at der er efterhån
den er pladsproblemer til opbevaring af de for
skellige fraktioner i kasser, bure m.v.
For at kunne leve op til disse krav samt for at 
medarbejderne på Genbrugscentralen til stadig
hed kan blive endnu bedre til at sortere de gen
anvendelige ting i så mange fraktioner som mu
ligt, således at udgifterne til forbrænding og de
ponering holdes nede på et absolut minimum er 
der et stort ønske om, at der opføres en overdæk
ning/tilbygning snarest muligt.
Foruden det store arbejde der bliver lagt i sortere 
og klargøre effekterne til videresalg i butikken 
gøres der også et stort stykke arbejde i at sortere 
jern og metaller i forskellige fraktioner. Endvide
re er man gået i gang med at sortere printplader 
m.v. fra i computere, køleskabe m.v. og eksem
pelvis skal pladerne være sorteret i hver sin ka
tegori for at kunne bortskaffes/sælges til en for
nuftig pris.
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Det sorteringsarbejde som allerede foregår på 
pladsen, kan bl.a. afspejles i budgettallene, idet 
en budgetoversigt pr. 30.11.2000 udviser, at der 
indtil nu har været en merindtægt på ca. 166.000 
kr. fra salg af pap og genanvendelige materialer 
fra Genbrugscentralen.
Det skal dog ikke undlades at gøre opmærksom 
på, at den budgetterede indtægt på 300.000 kr., 
som var tænkt opkrævet som gebyr for erhvervs
virksomheders benyttelse af pladsen ikke er 
dækket ind, idet vi stadig afventer et udspil fra 
VEGA på et system/ordning til administration af 
de mindre erhvervsvirksomheders benyttelse af 
pladsen.
På baggrund af ovenstående skal det indstilles at 
den ønskede overdækning/tilbygning opføres og at 
udgiften afholdes af merindtægten fra salg af 
genanvendelige materialer.

Bilag:
pkt4-tilbud og tegning.pdf

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 28. februar 2001, at overdækningen/tilbyg- 
ningen opføres og udgiften afholdes af merind
tægten på kontoen for salg af genanvendelige ma
terialer.
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5. Opførelse af sportshal ved Skuldelev skole 

J.nr. 82.00/JOH 

Afgøres af byrådet

Indenrigsministeriet har givet Skibby kommune 
tilsagn om at kunne låne 17.200.000,- kr. til re
novering af folkeskoler.
Skolerne og forvaltningen har i samarbejde vur
deret behovet for bygningsrenoveringer og nyind
retning, og behovet for en sportshal ved Skulde
lev skole synes at være stort.
Teknisk forvaltning har udarbejdet et skitsemæs
sigt udkast, samt kalkuleret udgifterne.
Den samlede anlægsudgift er kalkuleret til 
12.564.000,- kr. ved udbud i totalentreprise. 
Udarbejdelse af lokalplan koster ca. 75.000,- kr.

Bilag:
pkt5-indstillingsbilag.doc 
pkt5-forslag til tidsplan.xls 
pkt5-skitsemæssigt udkast.pdf

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 28. februar 2001 at tilbagesende sagen til 
Økonomiudvalget med henblik på få brugere og 
interessegrupper inddraget i projektets udarbej
delse.
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6. Renovering af kommunens skoler 

J.nr. 82.00/JOH 

Afgøres af byrådet

Indenrigsministeriet har givet Skibby kommune 
tilsagn om at kunne låne 17.200.000,- kr. til re
novering af folkeskoler.
Skolerne og forvaltning har i samarbejde vurde
ret behovet for bygningsrenoveringer og nyind
retning. Udgiften hertil skønnes at beløbe sig til 
10.054.000,- kr.. De mest nødvendige renoverin
ger beløber sig til ca. 4.519.000,- kr.

Bilag:
pkt6-indstillingsbilag.doc 
pktø-prioritering af renoveringsopgaver.xls 
pkt6-forslag til tidsplan.xls 
pkt6-summarisk proiektbeskrivelse.doe

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde 
den 28. februar 2001 at revideret forslag til prio
ritering af renoveringsopgaver vedtages og at der 
gives en bevilling på 3.009.000,- kr. til udførelse 
af de mest nødvendige renoveringsarbejder. Re
noveringsarbejderne lånefinansieres.
Teknisk forvaltning kontraherer med rådgivere i 
fornødent omfang.
Teknisk forvaltning iværksætter renoveringsar
bejderne over en 2-årig periode, og der udarbejdes 
tidsplan for gennemførelsen, afhængig af årstider 
og praktisk gennemførelse på skolerne.
Miljø- og teknikudvalget orienteres om renove
ringernes stade på oktobermødet 2001. 
Belysningen på Marbækskolens areal og evt. 
bomafspærring i begge ender af skolens område 
undersøges nærmere.
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7. Delområdeplan Hornsherred.

J.nr. 01.01.00/AKH 

Afgøres af udvalget

Frederiksborg Amt har fremsendt 1. udkast til 
Hornsherred Delområdeplan til kommentering i 
følgegruppen.
I planens sidste afsnit om påvirkninger på land
skab og vandområder omtales Onsved rensean
læg med ukorrekte oplysninger. Det nævnes, at 
Onsved renseanlæg enten skal udbygges eller af
skæres.
Teknisk Forvaltning mener ikke dette kan stå 
uimodsagt og har derfor anmodet vor konsulent 
om en redegørelse, der indeholder de korrekte 
oplysninger, som kan sendes til Amtet.

Bilag:
pkt7-notat fra Hedeselskabet.doc

Miljø- o<1 teknikudvalget besluttede på møde 
den 28. februar 2001 at kommunen fremsender 
konsulentens redegørelse til Frederiksborg Amt 
med anmodning om at udkastet bliver rettet i 
overensstemmelse hermed.
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8. Ønske om udvidet brændetid på veibelvsningen 
i Skibby, lvs på Nordmandsstien samt prisstig
ning i relation til budget 2001.

J.nr. 05.01.12G01/NCN

Afgøres af udvalget

Udvidet brændetid
Fra Erhvervsrådet er der stillet forslag om at la
de gadebelysningen være tændt et stykke tid ef
ter, at sidste ordinære bus er ankommet til Skib
by om natten.
Forvaltningen har derfor forespurgt NESA, hvil
ke økonomiske konsekvenser, det vil få, hvis 
brændetiden i Skibby udvides fra kl 01.00 til kl. 
01.30.
NESA oplyser, at omstillingen vil beløbe sig til 
ca. kr. 1.500,- og at driftsomkostningerne vil være 
ca. kr. 2.800,- om året (begge beløb excl. moms). 
Nordmandsstien
Der har ved flere lejligheder været klaget over 
manglende belysning på Nordmandsstien. Pro
blemet har senest været forelagt udvalget i 1998, 
hvor det vedtoges, at forsøge at indarbejde de af
ledte udgifter af en eventuel belysning i budgettet 
for 2000, hvilket ikke er sket.
På baggrund af en ny forespørgsel, har forvalt
ningen indhentet et tilbud fra NESA på opsæt
ning af én lampe på vendepladsen i midten af sti
en.
NESA anbefaler at opsætte et ”kuffertarmatur” 
til kr. 3.500,- og oplyser, at driftsudgifterne vil 
være kr. 361,- om året (begge beløb excl. moms). 
Prisstigning
NESA har pr. 1. januar 2001 hævet prisen på el
levering og drift af udendørsbelysning med i alt 
8,7 % i forhold til sidste år.
Det betyder for Skibby Kommune, at budget 2001 
overskrides med ca. kr. 10.000 ifbm. afholdelse af 
de nuværende driftsomkostninger.
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Ovennævnte driftsudgifter til udvidet brændetid 
samt en ekstra lampe kan således ikke afholdes 
inden for det gældende budget.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 28. februar 2001. at brændetiden udvides i 
byen med Vi time fra sommertidens afslutning 
2001 samt at der opsættes én lampe på Nord
mandsstien.

Etableringsudgifterne - i alt ca. kr. 5.000,- afhol
des af kontoen til vedligeholdelse af kommunens 
Torontoanlæg
Den samlede budgetoverskridelse på 3 % på 
driftskontoen til vejbelysning i budget 2001 (bud
get kr. 450.000,- forventet forbrug kr. 462.000,-) 
blev taget til efterretning.
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9. Miljøtilsyn 2000 

J.nr. TF 09.00K07/BC 

Afgøres af udvalget

I henhold til §1 i Miljøministeriets bekendtgørel
se nr. 788 af 21. november 1986 “Bekendtgørelse 
om tilsynsberetninger” har forvaltningen udar
bejdet beretning om miljøtilsynet i 2000. 
Beretningen består af et skema og en prosadel 
med oplysninger om tilsynet samt en vurdering 
af indsatsen i 2000 og planlagt indsats i 2001. 
Temaer i 2000:
Tilsyn med renserier og tilsyn med olie- og ben
zinudskillere på virksomheder.
Beretning og skemaer skal offentliggøres og ind
sendes til Miljøministeriet.

Bilag:
pkt9-beretning 2000.doc 
pkt9-skemaer til beretning 200Q.pdf

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå mø
de den 28. februar 2001 at godkende den af 
forvaltningen udarbejdede tilsynsberetning for år 
2000.
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10, Regionplan 2001.

J.nr. 01.01.02P17/AKH

Afgøres af udvalget

Formanden for Hovedstadens Udviklingsråd
har fremsendt kopi af 

statens indsigelse mod forslaget til Regionplan 
2001.
Miljø- og energiministerens indsigelse er af meget 
væsentlig karakter i forhold til samordning af de 
enkelte regioners planer, til den overordnede in
frastruktur, samt til udlæg af nye arealer til er
hverv og boliger.
Dette kan også få væsentlig betydning for Skibby 
kommune.
Indsigelsen, der er ganske omfattende, er gen
nemgået i vedlagte notat i relation til Skibby 
kommune.
Regionplanchef Hovedstadens
Udviklingsråd, oplyser, at der er planlagt en for
handling mellem Miljø- og energiministeren og 
HUR den 9. marts 2001.
Det vil her vise sig, om der er mulighed for for
handling om de meget markante indsigelser, sta
ten har fremsendt.

Bilag:
pktlO-notat om statslig indsigelse.doc

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 28. februar 2001 at afvente resultatet af 
mødet mellem Miljø- og energiministeren og Ho
vedstadens Udviklingsråd.
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11. Asfaltarbejde på kommunens veje i 2001 

J.nr. 05.01.02G01/NCN

Afgøres af udvalget

Forvaltningen valgte i efteråret 2000 - som en 
naturlig følge af den renovering, som netop var 
udført på Nakkedamsvej - at fortsætte på Fager- 
holtvej på strækningen fra Kirkegade i Ferslev til 
T-krydset. I alt ca. 2000 m.
Derfor blev Hartvig Planlægning A/S anmodet om 
at fremkomme med forslag til renoveringen og ef
terfølgende udbyde arbejdet i forbindelse med det 
fælleskommunale udbud.
Licitationen blev afholdt den 24. januar 2001 og 
efter kontraktforhandlingerne den 13. februar 
2001, har kommunen modtaget udkast til accept 
til entreprenøren, som fremkom med det mest 
fordelagtige tilbud.
Entreprenøren er Tarco Vej A/S. 
Entreprisesummen forventes jf. Hartvig Plan
lægning at blive kr. 803.000.
Den endelige afregning foretages imidlertid på 
baggrund af opmåling og faktisk forbrug, og man 
må derfor forvente, at beløbet til "Reparation af 
kørebaner m.v.” i indeværende budgetår - kr. 
823.000 - er disponeret fuldt ud.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 28. februar 2001 at tage forvaltningens pri
oritering til efterretning, og at der indgås kon
trakt med Tarco Vej A/S om renovering af en del 
af Fagerholtvej som beskrevet.
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12. Vedr. Skolebuskørsel 

J.nr. 17.21.01054/NCN 

Afgøres af udvalget

På baggrund af, at kontrakterne for skolebus
kørslen og taxikørslen udløber ved sommerferiens 
start år 2001 er der indledt sonderinger vedrø
rende den fremtidige befordring af skolebørnene i 
kommunen.

Bilag:
pktl2-indstillinfcrsbilag.doc

Miljø- oa~ teknikudvalget besluttede nå møde 
den 28. februar 2001 at tage forvaltningens re
degørelse til efterretning og at forvaltningen be
myndiges til at optage forhandlinger med Alex 
Jensen A/S om en forlængelse af den gældende 
kontrakt frem til sommerferien 2002 mod et øko
nomisk tillæg, som beskrevet i indstillingsbilaget.
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13. Eventuelt

Intet.
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